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Mødedato: d. 29. marts 2022 
Mødested: 1445-017/025 
Mødeemne: Møde i SNUK-båndet 
 
Deltagere: Jeppe Norskov Stokholm, Aske Dahl Sløk, Lisbeth Sonne Christensen, 
Mariann Holmslykke, Eva Kvistgaard Arent, Bente Mattsson, Astrid Gad Knudsen og 
Mette Buhl 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt.  

2.  Evaluering af DNA-snakken, 10.05-10.20 
Båndet samler op på indtrykkene efter DNA-snakken på mødet d. 14. marts.  
  
Båndmedlemmerne reflekterede over DNA-snakken og påpegede særlige fokusområ-
der for det videre arbejde, fx sikring af et godt samarbejde mellem LGU og båndet.  
 
Der er enighed om, at en evaluering af båndets virke skal fastsættes som et tilbageven-
dende punkt på det årshjul, der arbejdes med. Evalueringen skal foretages én gang i 
semesteret.   

3. Bruttoliste, halvårsplan og skriftlighed generelt, 10.20-11.00 
Vedlagt udkast til bruttoliste over emner til behandling 
SNUK-båndet fastsatte på mødet d. 14. marts flere emner til kommende behandling i 
båndet, som skal på bruttolisten over fremtidige emner.  På nærværende møde fort-
sættes brainstorm for yderligere emner, og båndmedlemmerne skal forud for mødet 
overveje, om der er yderligere emner, det enkelte medlem ønsker tages op i SNUK-
båndet. Båndet diskuterer mulighederne for på baggrund af bruttolisten at skitsere 
et årshjul for tilbagevendende emner.  
Ud fra denne bruttoliste og eventuelle årshjul fastsættes en halvårsplan til LGU, og 
det drøftes, hvordan ønsket om mere skriftlighed ifm. båndets behandling af emner 
kan fungere.  
 
Ud fra det fremsendte bilag blev det diskuteret hvorvidt emnerne kan grupperes, hvor-
dan emnerne kan prioriteres, uddelegeres til arbejdsgrupper mm. Herudover skal det 
vurderes, om der er emner, der kan indgå i et årshjul.  
Lisbeth, Mette og Jeppe får til opgave at gennemgå listen ud fra disse parametre og 
fremsende et revideret udkast til behandling på det kommende møde.  
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Bruttolisten favner på nuværende tidspunkt ikke emner om kvalitetsarbejdet, og det 
skal sikres at disse kommer på bruttolisten. Overordnede emner til videre udfoldelse 
er arbejdet med IA, løbende kvalitetssikring og nøgletal.  
 
Der er enighed om, at bruttolisten kan revideres løbende, og der er mulighed for at 
tage presserende emner op.  
 
Det blev drøftet, hvorledes LGU´s forventninger til større skriftlighed og båndets øn-
ske om en bedre forberedelse til kvalificering af båndets behandling af emner kan sik-
res. Det aftales, at båndet fremadrettet behandler emner ud fra sagsfremstillinger, der 
går med ud med dagsordenen. Skabelonen i Templafy anvendes og punktejeren har 
ansvaret for udarbejdelse af en sagsfremstilling. Punktejerskab tildeles efter aftale i 
båndet. Det aftales, at der stadig skal være plads til mere uformelle ad hoc drøftelser, 
der ikke kræver en forudgående sagsfremstilling. Der kan dog i disse tilfælde godt 
være behov for en kort skriftlig orientering om, hvad punktet omhandler.  
 
Det aftales, at de formøder, hvorpå ordførere og koordinatorer fastsætter dagsorden 
mm. fremrykkes til afvikling tre uger før et kommende møde. Herefter vil punktejere 
have 14 dage til at udarbejde sagsfremstilling mm. til punktet, som går med dagsorde-
nen ud senest en uge før mødet. Det blev aftalt, at SNUK-båndmateriale ikke deles 
med medarbejdere før end, det er offentliggjort i det understøttende digitale værktøj 
(FirstAgenda, hvis ønsket og brugen af dette effektueres).  
 
Det blev diskuteret hvorvidt der er digitale redskaber, der kan optimere understøttel-
sen af SNUK-båndets arbejde. Båndmedlemmerne og koordinatorerne undersøger 
mulighederne for at blive tilknyttet FirstAgenda.  
 
4. Etablering af arbejdsgrupper, 11.00-11.20 
Vedlagt udkast til kommissorium for arbejdsgrupper  
Vedlagt opdateret oversigt over eksisterende arbejdsgrupper og netværk 
Ifm. revisionen af kommissoriet for båndet blev der udtrykt ønske om etablering af 
flere arbejdsgrupper i regi af båndet. I februar blev nyt kommissorium for Sagsbe-
handlergruppen behandlet første gang. Nu behandles det sammen med udkast til 
kommissorium for ny arbejdsgruppe for uddannelseskvalitet. 
 
Baggrunden for ønsket om de konkrete arbejdsgrupper blev drøftet.  
 
SNUK aftaltes, at det reviderede kommissorium for Sagsbehandlingsgruppen også skal 
have til opgave at idéudvikle ift. faglige arrangementer. Det reviderede kommissorium 
blev herefter godkendt og gruppen etableres på baggrund af de indmeldte medlemmer, 
hvor Mette inviterer til et kommende møde.  
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Udkastet til kommissorium for arbejdsgruppen for uddannelseskvalitet blev drøftet. 
Udkastet vurderes umiddelbart at favne for bredt, og det er uklart, hvordan den nye 
arbejdsgruppe adskiller sig fra det eksisterende kvalitetsnetværk.  
I det videre arbejde med kommissoriet skal gruppens rolle og fagområder defineres 
mere klart, og det skal undersøges, om det er relevant at dele området op i flere ar-
bejdsgrupper.  
Det aftaltes, at den videre proces er, at Mariann fremsender et udkast til et kommisso-
rium for en alternativ/supplerende arbejdsgruppe. Herudover sender båndmedlem-
merne eventuelle kommentarer til det eksisterende udkast til Astrid.  
Herefter inddrages LGU ift. at få kvalificeret om den foreslåede håndtering af kvali-
tetsområdet i SNUK-båndet er ønskværdig. Kommissorier og sagsfremstilling til LGU 
behandles på et kommende møde inden fremsendelse til LGU.  

5. Eksamensnyd, 11.20- 11.25 
Eva på Health inviterer båndet til en erfaringsudveksling ift. håndtering, når stude-
rende henvender sig i administrationscentrene for at angive medstuderende for ek-
samenssnyd.  
 
Båndet foretog en drøftelse af håndteringen af sådan forespørgsler.  
  

6. Nyt fra Uddannelsesstrategisk Sekretariat, 11.25-11.40 
Netværket for båndkoordinatorerne i AU Uddannelse er genoptaget efter flere års 
pause.  Dette for at sikre en bedre videndeling og bedre behandling af emner, der går 
på tværs af båndene.  
  
Aftalen om flere uddannelser i hele Danmark er vedtaget i Folketinget, og det er nu op 
til institutionerne at sikre implementeringen af aftalen. På AU arbejdes der i øjeblikket 
med at fastsætte en proces for implementeringen.  
 
Uddannelsesjura orienterer om personalestatus i Styrelsen. 

7. Nyt fra fakulteterne 11.40-11.50 
Båndmedlemmerne oplyste om status og personalenyt fra de enkelte fakulteter. 
 
8. Kommende møde 

• Håndtering af dagsordener og referater på AU´s hjemmeside 
• Videre behandling af bruttolisten over kommende emner til behandling i bån-

det.  
 
9. Evt.  
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